



Dommerudvalgsmøde

Sted: 2. juni 2022 Microsoft Teams kl. 19.00

Tilstede: Patrick Bols, Michael Redke, Jacob Nilsson, Yessica Buchhave, Lene Jakobsen, Bo Lykke, Carsten Provstgaard og Nicolai Schmidt

Afbud: Claus Gormsen

1. Valg af ordstyrer og referent

Jakob Nilsson valgt som ordstyrer og Carsten som referent

2. Godkendelse af dagsorden

Dagsorden godkendt – Dog springes de punkter over hvor Claus Gormsen er nødvendig.

3. Opfølgning og godkendelse af forrige referat

Godkendt.

4. Status på dommerpåsætning

- a. Status fra Michael og Patrick – Hvordan er sæsonen gået?

Patrick: Der bliver splittet et ligadommerpar i vest, da Eric Demi skal udlands. Der er derudover generelt mangel på dommere i vest, hvilket der skal fokus på.

Udvikling er startet op i vest, men grundet få dommerpar, er der ikke mange muligheder for udvikling.

Michael:

Der har været mange kampflytninger med meget kort frist, hvilket til dels bundes i corona i løbet af vinteren. Der ønskes at det er muligt at dommerne kan finde oplysninger på klubben.

Der skal arbejdes på et skriv på hvordan dommerpåsætterne kan træffes. Michael/Patrick har teten i samarbejde med Nicolai.

- b. Input fra Dommerudvalget

Det er gået godt med dommerpåsætningen og det nye setup ser ud til at virke. Der skal laves en udmelding til dommerne ift. kommunikation til hvordan dommerpåsætterne kan træffes.

5. MVP nyt turneringssystem fra 2022

- a. Hvad betyder det?



- b. Hvad betyder der for dommerne?
- c. Automatisk dommerpåsatning?
- d. Faste dommerpar?

Fra næste sæson bliver MVPAPP nyt turneringssystem for Floorball Danmark, som vil betyde at der kun skal arbejdes i et system.

6. Regelændringerne 22/23 – Status?

Carsten gennemgik de nye regler for sæson 22/23. Næste skridt er at regelændringer sendes til Steffen Leholk og Tobias Jørgensen for gennemgang.

- 7. Lancering af ny dommeruddannelse og dommerrangering.
 - a. Carsten giver en status på lanceringen og hvilke tilbagemeldinger det er har givet.

Rangering forud for den kommende sæson.

Efter punkt 7 forlader Michael og Patrick mødet.

8. Dommerseminar, Hvordan og hvem?

Virtuelle dommermøder i stedet for dommerseminar, hvor vi har et forum vi kan snakke i. Det er fra DU vigtigt at vi har dommerseminarer men tidshorisonten for et seminar før sæsonstart 2022/2023 er for kort.

9. Evaluering af DM, Pokal og landsstævnet

Evalueringen af DM og Pokal udskydes til næste DU møde.

Landsstævne: Opfordrer flere klubber til at komme med klubdommere og der skal gøres en aktiv indsats for at få flere dommere, da det også vil være et godt sted at rekruttere. For nogen dommere er 10-11 kampe meget, og flere dommere vil kunne aflaste dem.

10. Status på kvindekampagne.

Indstilling: Ansvarlig i DU giver en status på kampagnen.

Der er ikke sket så meget siden sidst. Lene har netværket i forbindelse med Final4.

11. Opfølgning på sæson 2021/2022



Indstilling: Hvert DU medlem skal inden mødet have gjort sig nogle tanker om følgende sæson.

- Hvad har vi lykkedes med i 2021/2022
- Hvad har vi IKKE lykkedes med
- Hvad skal vi fortsætte med at gøre næste sæson
- Hvad skal vi ikke gøre mere

Carsten sender en doodle ud til DU omkring at finde en søndag for at gennemgå en længere evalueringen af sæsonen 2021/2022 og hvad der skal gøres for næste sæson.

12. Info fra arbejdsgrupper

Gennemgang af opgaver: [SharePoint her](#)

Indstilling: Torvholder for hvert punkt giver en kort status og hvad næste skridt er.

13. Lukket dagsorden

14. Eventuelt